

英语词汇巧战一本通系列丛书

考研词汇 15战一点通

第5版

科学测试 合理分类 经典考题 名师导学 巧记妙招 规划学习进度 突出高频词汇 检测掌握程度 剖析常见考点 点津记忆方法





主编 戴 云 梁莉娟主审 郭崇兴





英语词汇巧战一本通系列丛书

考研词汇巧战一本通

第5版



机械工业出版社

本书按照《2009年全国硕士研究生入学统一考试英语考试大纲(非英语专业)》要求编写,根据词汇掌握的难易程度,将大纲词汇分为考研一般词汇、考研高频词汇和考研超纲词汇,以便于广大考生有的放矢地复习。本书在一般词汇和高频词汇部分都配有一定量的测试题,并根据测试成绩给出了不同的复习建议。而针对高频重点词汇,给出了真题例句。还针对重要知识点和考点,给出了"名师导学"。本书灵活地运用了各种词汇记忆方法,帮助考生巧记词汇,使考生花费最短的时间,取得考试的成功。

图书在版编目 (CIP) 数据

考研词汇巧战一本通/戴云,梁莉娟主编. —5 版. —北京: 机械工业出版社,2010.2

(英语词汇巧战一本通系列从书)

ISBN 978-7-111-29693-5

Ⅰ. 考... Ⅱ. ① 戴... ② 梁... Ⅲ. 英语—词汇—研究生—入学考试—自学参考资料 Ⅳ. H313

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2010) 第 018175 号

机械工业出版社(北京市百万庄大街 22号 邮政编码 100037)

策划编辑: 孟玉琴

责任编辑: 孟玉琴 于 雷

责任印制:杨曦

保定市中画美凯印刷有限公司印刷

2010年2月第5版第1次印刷

101mm×184mm·15.416 印张·770 千字

0001-6000 册

标准书号: ISBN 978-7-111-29693-5

定价: 24.00元

凡购本书, 如有缺页、倒页、脱页, 由本社发行部调换

电话服务

网络服务

社服务中心: (010) 88361066

销售一部: (010) 68326294

销售二部: (010) 88379649

读者服务部: (010) 68993821

门户网: http://www.cmpbook.com

教材网: http://www.cmpedu.com

封面无防伪标均为盗版

考研竞争日趋激烈,考生只有把握先机,才能在竞争中立于不败之地。

《考研词汇巧战一本通》把大纲词汇按难易程度进行了分级,考生可根据自身的英语水平选择合适有效的复习策略。本书打破了以往很多词汇书主次不清、难易不分、要求考生平均分配时间和精力的编排方式,而是给考生以更明确的指导,既节省了时间,又提高了效率,从而帮助考生在最短的时间内对考研词汇有一个全面的掌握和运用。

本书编者长期从事考研英语辅导工作以及研究生英语教学工作,出版过多部深受考生喜爱的考研辅导丛书。本书根据教育部最新公布的《2009 年全国硕士研究生入学统一考试英语考试大纲(非英语专业)》中的词汇表编写,涵盖了大纲中所有考研词汇,同时也囊括了历年真题中所出现的常考超纲词汇。

本书想考生之所想,在以下方面精心构思:

为加强复习的针对性,本书设置了一般词汇和高频词汇测试成绩与复习建议对照表,可以对不同程度的考生给予不同的复习建议。

本书正文包括考研一般词汇及测试题、考研高频词汇及测试题和 考研超纲词汇三个部分。在一般词汇和高频词汇前各提供了一定数量 的测试题,考生在学习词汇之前最好先自我测试,根据测试成绩,再 参照本书提供的建议和策略,制定出自己的复习计划。

本书高频词汇部分采用的是以句带词、以词带词的独到的编排方法。本书一反词汇手册和工具书以词带句的惯常安排,而是先呈现给读者一个历年真题中出现的句子或一个典型例句,而后才是单词的常规信息。为了有效地帮助考生横向快速扩展词汇,本书还设置了"想一想"栏目,率先推出了让考生耳目一新的"联想词"。这样做可以让考生开阔视野,举一反三,成串记忆。因为这一部分的单词是考生应重点掌握的单词,考生不但要掌握单词的几层意思及其扩展词,还要熟悉其用法。另外,英语中有许多特殊用法、习惯搭配。这是在语言形成和发展的长期过程中保留下来的,无法套用一般的语法规则来解释。针对这种情况,本书在相关词条下设有"名师导学"栏目,虽寥寥数语,却能一针见血地解开许多考生百思不解的疑惑。

本书的另一个重要特点就是高度重视历年真题。考研英语经过十几年的发展,出题具有一定的重复性。本书绝大多数例句摘自过去十年来的全真考研试卷,例句出自全真试题之多,涉及全真试题面之广,前所未有,这也是考研之前极好的热身训练。为了更好地帮助考生比较同义项在英汉双语语境中的异同、以及更好地学习记忆词汇,我们对例句也附上了汉语译文,让考生在记忆词汇的同时,进行考试真题的实战演练,以使考生在考场上面对试题时也能从容不迫、驾轻就熟。

本书附录的编排也打破了常规的结构安排,加入了考研常用词组和考研写作词汇两类应试性内容。考生使用本书既能掌握单词、词组,又能提高写作能力。

本书为考生提供了最佳的考研英语词汇解决方案。仔细研读本书,突破词汇难关指日可待。

编者

目 录

d			
ī		11	=
	H	IJ	

各部分词汇测试成绩与复习	建议对照表	1
第一部分考研一般词汇及	测试题	3
一、考研一般词汇测试题		
第二部分 考研高频词汇及	测试题	82
一、考研高频词汇测试题 二、考研高频词汇		
第三部分 考研超纲词汇		611
附录	·····	642
附录一 常用词组		
附录二 常用写作词汇		696

各部分词汇测试成绩与复习建议对照表

 測式成绩>95 測式成绩>95 測式成绩>82 測式成绩>80 類式成绩>80 類式成绩>95 類式成绩>80 類式成绩>80 類式成绩>80 類式成绩>80 類は時間: 105分钟 類は時間: 105分钟 数は要求: 在規定时间内 84>測试成绩>80 期、反复循环两到四个周期 建设出、重点复习, 一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五天为一个复别或成绩>84 期、反复循环四到工个周期 建议已,重点复习,三到五天为一个复别成绩要求: 在规定时间内 84>测试成绩>89 期、反复循环四到工个周期 建议已,重点复习,三到五天为一个复 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五天为一个复 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五天为一个复 相,反复循环四到工个周期 度复和,重点复习,三到五天为一个复 相,反复循环四到工个周期 上重点复习,三到五天为一个复 相,反复循环四到工个周期 	测试内容	测试要求	测试成绩(分)	复习建议
 測试时间: 50 分钟 95>测试成绩>82 200 题 200 题<			测试成绩≥95	基本不用专门复习, 在学习中运用、复习即可
測试题量: 100 題 22 22 22 22 23 24 24 24		测试时间:50分钟	05~劉字中侯>82	建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期,
分值计量: 1分/题 82>测试成绩 267 期,反复循环三到五个周期 267 到试成绩 267 到过成绩 267 到过成绩 267 到过成绩 267 到过成绩 267 到过大场 267 到五天为一个复别规 267			93/数数3/07	反复循环两到四个周期
測试要求: 在规定时间内 独立连续闭卷测试 82~例は必須ラの (67>測试成绩) 期, 反复循环三到五个周期 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习, 互積环两到四个周期 工夫为一个周期、坚持循环四到六个周期 建议迅速整理没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复测试成绩≥84 期, 反复循环四到六个周期 分值计量: 0.5 分極 测试要求: 在规定时间内 独立连续闭卷测试 95>测试成绩≥69 44>测试成绩≥69 期, 反复循环四到五个周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五天为一个复观正定续闭卷测试。 独立连续闭卷测试 69>测试成绩 为一个周期, 反复循环四到五个周期 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习, 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习, 为一个周期, 反复循环四到六个周期	一般词汇		17个野型中间,100	建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复习周
#立连续闭卷测试 67>测试成绩 (47) (47) (47) (47) (47) (47) (47) (47)	12	测试要求: 在规定时间内	82~似以双约(10)	期, 反复循环三到五个周期
6/2		独立连续闭卷测试	47年4日第一年	建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习,三到
测试成绩>95 建议迅速整理没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期 测试时间: 105 分钟 95>测试成绩>84 期, 反复循环四到六个周期 独立连续闭卷测试 44>测试成绩>69>测试成绩 期, 反复循环四到六个周期 独立连续闭卷测试 260>测试成绩			6/~测试双锁	五天为一个周期, 坚持循环四到六个周期
测试时间: 105 分钟 95>测试成绩 >84 期, 反复循环四到六个周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习, 两到三天为一个复 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习, 三到五天为一个复 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习, 三到五天为一个复 期, 反复循环四到五个周期 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习, 为一个周期, 反复循环四到六个周期			10 / H/H H / H/	建议迅速整理没有掌握的词汇,重点复习,一天为一个复习周期,反
测试时间: 105 分钟 95>测试成绩 >84 期, 反复循环四到六个周期 建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复			测	复循环两到四个周期
 测试题量: 200 题 分值计量: 0.5 分/题 独立连续闭卷测试 69>测试成绩 500 题 44>测试成绩 ≥ 69 450 450 460 460		测试时间: 105 分钟	10/11/4/4/11/11/11	建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,两到三天为一个复习周
が追げ重: 0.5 分/認 测试要求: 在规定时间内 84>测试成绩>69 期, 反复循环四到五个周期 独立连续闭卷测试 69>测试成绩 为一个周期, 反复循环四到六个周期		测试题量: 200 题	95~巡域政治//84	期, 反复循环四到六个周期
期, 反复循环四到五个周期 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习, 为一个周期, 反复循环四到六个周期	高频词汇	分值计量: 0.5 分/题	07 / #74 · 4 / Egg / F0	建议迅速整理出没有掌握的词汇,重点复习,三到五天为一个复习周
69>测试成绩 建议全面复习的同时,整理出大量没有掌握的词汇,重点复习,为一个周期,反复循环四到六个周期		测试要求: 仕规定即用的 计十字体语光测法	84~测以及测/09	
光		州上建築内苍侧山	#7年4/59 / 6/	
			69~侧耳风彩	

- 对照表特别**说明:** 1. 表中所指的一个周期是指将该部分没有掌握的单词完整地复习一遍所用的时间。
- 2. 在每个周期中,将每天的单词分成 2~3 个时间段来记忆,多次少量比一次多量的效果要好。不断总结构词法,将构词法知识运用在记
- 3. 在每次记忆词汇的过程中, 一定要对不同陌生程度的单词做上不同的标记。在反复记忆的过程中, 一定要反复标记, 反复筛选陌生词汇。
- 每次在记忆新词之前,一定要先浏览前一天已背的词汇。同一个周期中,要尽可能地充分利用零碎时间,在不同的场景下反复记忆。
 - 5. 记忆单词的第一步,最好是能够大声地朗读出来。同时,可以变换记忆单词的方式,如在纸上写、造句、公交车上背、写邮件······随时 保持记忆的新鲜感。
- 识记新词一定要理解其含义和用法,认真研读经典例题和例句。每天的单词记忆一定辅以大量的练习题,在运用中掌握词汇。
- 7. 整册词汇复习完后,还要巩固自己的成果,将书翻到前面,对曾经记忆的单词再进行复习,以达到长期记忆的目的。
- 8. 本复习进度表是根据本书的结构特点, 结合测试学课题研究和多位英语教学一线教师自身多年的教学研究成果编制而成的, 供广大读者

第一部分 考研一般词汇及测试题

一、考研一般词汇测试题

Directions: Fill in the blanks with the appropriate words from the box. Change the form if necessary.

PW.	7 4	-46
- 8	CACE	- 8
- 8	COL	- 8

achieve	approve			agreement
ahead	announce	anxious	address	avoid
1) My cal	culation is based	on notional f	igures, since	the
figures are not	yet available.			
2) The tw	o leaders talked f	for several ho	urs, and the	outcome was a
new peace	·			
3) The t	wo parties	even	greater succ	esses in their
	coordinated effor			
4) The cr	ucial point is wh	nether we sho	ould go	with the
	still requires furt		\	
-	ally, I entirely _			use the college
	ng a new library			1 20
6) Eviden	tly, culture shock	is something	you cannot	when
living in a forei				
	Charles	her sense	of style and	color, and left
the burden of o	decoration to her.		- 1	
8) The E	ducation secretar	y had to	a cro	wd of teachers
	ative about the ne			
9) We al	low past proble	ms and futur	re concerns	to control our
present mome	ents so much th	nat we end	up	, frustrated
depressed, and	l hopeless.			
10) The	TV stations agree	ed not to	the wi	nner until afte
the polls closed				
Test 2				
back	best	beyond	blind	break

____ our ability to solve it immediately.

2) He is to the probable results of his behavior and
decides to do it at all costs.
3) He tried every means to prove that he was right in order to
make others him up.
4) There is a during the performance for the audience to
take a rest.
5) They live in a village but it's only an hour from London, so they
have the of both worlds.
6) The next time you cough or sneeze, there is good reason to
your mouth.
7) These days the newspapers lots of stories about
teenagers who are in trouble.
8) Self-respect and a conscience are powerful components
of integrity, and are the basis for enriching your relationships with others.
9) We'll do our best to help the girl infected with the AIDS virus to
live longer, regardless of the
10) It seems that he is to be a musician because he has
so great talents in music.
So Brown and married in married in the state of the state
Test 3
celebrate control danger distant disaster
celebrate control danger distant disaster else end face far comfort
else end face far comfort
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods.
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival.
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come.
else end face far comfort 1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking. 8) You can have a positive effect on other people through using
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking. 8) You can have a positive effect on other people through using your eyes,, and body in unspoken communication.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking. 8) You can have a positive effect on other people through using your eyes,, and body in unspoken communication. 9) Winter was finally, and the first flowers of spring
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking. 8) You can have a positive effect on other people through using your eyes,, and body in unspoken communication. 9) Winter was finally, and the first flowers of spring had begun to appear.
1) The government has imposed strict over the import of luxury goods. 2) The operation is a success, and now the patient is out of 3) Family reunion is the best wish when Chinese a festival. 4) Henry complains of her talking to someone while dancing with him, and compares a country dance to a marriage. 5) I tried to him after he was defeated by his opponent in this important competition. 6) If you have a dream, you should try to realize it immediately and never wait for some day to come. 7) We don't go enough in trying to stop young people from smoking. 8) You can have a positive effect on other people through using your eyes,, and body in unspoken communication. 9) Winter was finally, and the first flowers of spring had begun to appear. 10) In less-developed countries and in the aftermath of war and

Test 4

fall	feed	declare	forward	force
free	disaster	good	hand	drive
1) I understand an 2) Last was pirates after mages after mages after mages and water can solve to the new certain feeding God. 6) From to the new certain mages and water can feeding God. 7) Attention in the new certain mages after mages afte	that all in a daccept the rule week a Taiwanese nore than six more restopers smiling, the in less immediately restored a you this article we can tury with hope. The city streets as ability to tell to the city streets as a street as	formation prosser set by the further fishing vesser this in captivity not even whove with your esponded with crowds. I your child, your see that the anade not to all they are make	ovided above nd. el was ty. nen you are smile. ou should fee author is look llow such he ing excessive	is true, and by Somal sad, because firing tear ga el that you are ing avy trucks to noise.
25.0	nd the writer's o			
crucial compre			\	
1201	der to make m	neanings clear	r,	writers often
provide or giv	ve such clues for	readers.		
10) Com	pletely overwhe	lmed by the _	from	m his politica
failure, Winst	ton Churchill ret	tired with his	family to a	quiet country
place in Surre	y.			
Test 5				
heart	hide	guilty	hunger	huery
	lead	line		
	hould not be use	TO THE PERSON NAMED IN COLUMN TO PERSON NAME		Name of the second
been found		a as parisini	one, for the m	oused has no
3200	of the mind	can be actuall	v satiated thro	ough extensiv
reading.			y summer an	ough chumbir
_	friend is someor	ne who reache	s for your har	nd and touche
your			o ioi your iiii	
	ver is in a	, it shows t	hat the thing	he is handling
is too importa			0	
7	hould keep it in	your mind tha	it we never	fron
2 (2)	e make history.			
	as for	everyone to le	eave, so that	he could thin
in peace abou			8	

7) The essay is to expose the illusion or dream of happiness driven by the force of commercialization, and to argue about the true essence of happiness. 8) They walked to the back of the church and stood at the door as their guests walked by them in a 9) It suggests that even moderate exercise may to reduce iron levels in the blood of women. 10) The government has called on the parents to work with teachers in the of their children.
Test 6
make honor hesitate neither order own pass part play point
neasures to against criminals. 2) Online learning is normally sequential and requires commitment on the students'
murder pull measure put respect result revolution introduction run safe
1) The government has promised to take to help the unemployed. 2) Because the road was being repaired, barriers were up to prevent people from driving in that area. 3) The police were investigating that case when the

witness showed up.
4) When you across this problem, don't monkey
around. Find some time to spend with those you love.
5) The people of the country had to together and help
one another in countless ways, so that normal daily life could continue
as much as possible.
6) The only, sure way to lose weight is to cut the
proportion of fat and added sugar in your diet, exercise and keep your
calorie intake to a reasonable level.
7) In addition to giving a general to computer, the
course also provides practical experience.
8) Abandoned by her family and deserted by her servants, Elena Smith was incomble of an arise that a
Smith was incapable of grasping that a had happened.
9) The sales manager overestimated the demand, and the company
was as a left with 20,000 unsold copies.
10) If they had any for human life, they wouldn't do
such terrible things.
Test 8
see send ounce sink ordinary
spread share solve second significant
The state of the contract of the state of th
I) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task.
I) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task.
I) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem. 8) When you can every moment with a special person,
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem. 8) When you can every moment with a special person, you will feel time is more valuable.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem. 8) When you can every moment with a special person, you will feel time is more valuable. 9) The federal government has been slow in implementing
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem. 8) When you can every moment with a special person, you will feel time is more valuable. 9) The federal government has been slow in implementing programs to stop the of AIDS.
1) I am so worried because I have only a (n) of time left to finish the task. 2) She couldn't stand the poverty, seeing people lower and lower, with no ambition. 3) Public speakers often send mixed messages, but the audience always believe what they over what they hear. 4) Due to high tuition fee, most of families cannot afford to send their children to boarding schools. 5) In the absence of the right article, we have to you a substitute. 6) In our normal conversation, each eye contact lasts only about a before one or both of us look away. 7) Something is bound to happen in one way or another to end the conflict or the problem. 8) When you can every moment with a special person, you will feel time is more valuable. 9) The federal government has been slow in implementing

O

Test 9

struggle suggest

struggle moment	suggest touch	steady suppose	take shame	speech remain
commenced to _	step		e national w	ealth.
person. 3) They 4) A simple waist—can reduce 5) Boys are with labels such designed to 6) I progress in this reconstruction 7) I degree. 8) Producer open to them.	with the content of the content supposed of as sissy, parthem in the content of t	to cry, and if the nsy, and much acting "man keep calmness be about fifty were know that for eldom even get	eventually dehoulder, or a blood pressure, all worse, all aly". If you war when he obtained the chance the ch	are denigrated of which are to get some tained a doctor ts will
walking speed ar		nysical exercises warm up.	s or a	increase in
	wear weight	physical weather	significar	
2) This new 3) The sup concert in this sr 4) As a res public enterprise 5) The old her son who was 6) This kin like to 7) He alw despite nasty	discovery is erstar received all town. The sector was signother always a famous acts do f jeans is entered them any means opens the sector was signored.	gnificantly redused took aor. old-fashioned rore.	in the his welcome welcome welcome welcome welcome welcome, the uced in telling how; young precisely at	uman history. Then holding a of the ng others about people do not eight o'clock

as anyone else is.

- 9) After the recent bomb attacks, members of the public are being to be alert at all times and to look out for any suspicious packages.
- 10) It is really a tuff task for me to complete the task _____ two weeks.

Keys:

Test 1 1) actual 2) agreement 3) achieved 4) ahead 5) approve 6) avoid 7) admired 8) address 10) announce 9) anxious Test 2 1) beyond 2) blind 3) back 4) break 5) best 6) cover 7) carry 8) clear 9) cost 10) born Test 3 1) control 2) dangers 3) celebrate 4) else 5) comfort 6) distant 7) far 8) face 9) ending 10) disaster Test 4 1) declare 2) freed 3) fall 4) force 5) feeding 6) forward 7) driven 8) hand 9) good 10) disaster Test 5 1) guilty 2) Hunger 3) heart 4) hurry 5) hide 6) longing 7) empty 8) line 9) lead 10) education Test 6 1) hesitate 2) part 3) make 4) point 5) honor 6) play 7) neither 8) pass 9) owned 10) order Test 7 1)measure 2) put 3) murder 4) run 5) pull 7) introduction 6) safe 8) revolution 9) result 10) respect Test 8 1) ounce 2) sinking 3) see 4) ordinary 5) send 6) second 7) solve 8) share 9) spread 10) significant Test 9 1) take 2) speech 3) struggled 4) touch 5) shame 6) suggest 7) supposed 8) remain 9) moment 10) steady Test 10 1) physical 2) significance 3) warm 4) weight 5) pride 6) wear 7) weather 8) worried 9) warned 10) within



a / an [ə/æn] art. 一个;每,每一;任何一个 ability [əˈbiliti] n. [C, U] 能力,才能,才智;技能,本领 able [ˈeibl] a. 能够,有能力的,能干的;胜任的,称职的 常用搭配 be able to do 能够做……,有能力做……

be unable to do 不能够做·····,没有能力做······

about [ə'baut] ad. 在四周, 到处; 差不多, 大约; 在附近 prep. 在……周围, 在……附近, 在各处; 关于, 对于

above [ə'bʌv] ad. 在(或向)上面;在上文;(数量、水平、年龄等)在上,以上 *prep*. 多于,大于;超乎······之所及;在······之上

absent ['æbsənt] a. 缺席的,不在的;心不在焉的常用搭配 be absent from 缺席,不在现场 absent-minded a. 心不在焉的

accept [ək'sept] vt. 接受;认可;担任(职位等)

accident [ˈæksidənt] n. (不幸的) 意外遭遇, (交通) 事故, 意外因素

ache [eik] vi. (持续性的) 痛,疼痛;渴望

常用搭配 toothache 牙疼 backache 背疼 stomachache 胃疼

achieve [ə'tʃiːv] vt. 完成,实现;(经努力)达到,得到 across [ə'krɔs] ad. 从一边到另一边;在对面,向对面 prep. 穿

过,越过;在……对面,在……对侧;从一边到另一边

act [ækt] n. 行为,行动;行动过程;举止,表现;法案,赦令; 装腔作势,表演,假装 vt. 举动像……;装出;扮演,演戏, 把(事物,情感)表现出来;使举止与……相称 vi. 做事,行动;起作用,见成效;举止,表现;表演,扮演;假装,做戏 常用搭配 act as sh / sth 充当某角色/担任某工作

答配 act as sb. / sth. 充当某角色/担任某工作

act on sth. 根据·····行事; 对······有影响

 action [ˈækʃən] n. [U] 行动, 行动过程; 作用, 影响; (机械的) 功能、功用; 行为, 实际的行动; 情节; 动作, 姿态; 战斗, 交战 常用搭配 take some actions 采取行动

active ['æktiv] *a.* 活跃的, 敏捷的; 积极的, 主动的; 活动中的, 有效的; (军队) 现役的

activity [ækˈtiviti] n. 活动,活动力;行动;活跃,敏捷

actor [ˈæktə] n. 男演员;参与者;行动者

actress ['æktris] n. 女演员

actual [ˈæktʃuəl] a. 实际的,真实的,事实上的;现行的

add [æd] vt. 增添,添加;进一步说明,补充说明;加,计算

address [ə'dres] n. 住址; 地址, 通讯处; 演讲, 致词 vt. 在 (信件、包裹等上) 写住址; 向……演说, 向……作讲话

admire [ədˈmaiə] vt. 钦佩,赞赏; 欣赏,羡慕; 称赞,夸奖 admit [ədˈmit] v. 承认,供认 vt. 准许加入,允许进入; (认为真实,合法,有效而)接受,确认 vi. 通往,开向; 允许,给予机会; 承认

adverb ['ædvə:b] n. 副词; 状语词语

advice [əd'vais] n. [U] 劝告, 忠告, 建议 [pl.] 报告, 情报, 通知

常用搭配 take one's advice 接受某人的建议

advise [əd'vaiz] vt. 劝告, 忠告; 建议; 通知, 告知

常用搭配 advise doing sth.; advise sb. to do sth.

建议(某人)做某事

advise that + (should) do (虚拟语气)

aeroplane ['sərəplein] n.飞机

affair [ə'fɛə] n. 事情; 事件; (个人的)事; 东西,物件 [pl.] 事务

afraid [əˈfreid] a. 害怕的,恐惧的;遗憾的

after ['ɑ:ftə] ad. 以后,之后,后来;在后面 prep. (表示时间)在……以后; (表示位置)在……后面, (表示次第顺序)位于……之后,次于; (表示时间和事件的连续性)紧挨着; (一个)接(一个);由于,因为;尽管,虽然 conj.在……以后 a. 以后的,后来的

afternoon ['a:ftə'nu:n] n. 下午

afterwards ['a:ftəwəd(z)] ad. 后来,然后,以后

again [ə'gein] ad. 又, 再, 再一次; 如前, 恢复原状; 此外, 而且, 也; 增加

 against [ə'geinst] prep. 反对,与……相反,违反;触,碰,

 倚,靠,撞;映衬,对比,对照;防备,预防;对……不利

 常用搭配 be against sth./sb. 反对某事/某人

 go against 反对;与……背道而驰

age [eidʒ] n. 年龄,年纪,年岁,寿命;老年,晚年;时代,时期,年代 vi. 上年纪,变老,显老;催人老,使人老

ago [əˈgəu] ad. 以前,前

agree [əˈɡriː] vi. 同意,赞成······的意见;与·····一致,承认,适合 vt. 同意